
 

 

Matsedel Grundskolan 

Vecka 13 
Måndag 
Kebabgryta, kokt potatis 
Kebabkryddad gryta med ärt & bondböna, kokt potatis 

Tisdag 
Huset soppa, bröd, färskost 
Linssoppa med kokosmjölk och curry, bröd, färskost 

Onsdag 
Fiskgratäng med ost och dilltäcke, kokt potatis 
Grönsaksgratäng med ost och dilltäcke, kokt potatis 

Torsdag 
Kycklingkorv Stroganoff, ris 
Stroganoff vego, ris 

Fredag 
Makaronilåda med skinka 
Makaronilåda med vegofärs 

Vecka 14 
Måndag 31/03 
Kycklinggryta med röd currysås, matvete 
Quorn i röd currysås, matvete 

Tisdag 01/04 
Potatisbullar, blodpudding, lingon 
Potatisbullar, kökets gröna tillbehör 

Onsdag 02/04 
Fish nuggets, potatismos, dressing 
Green nuggets, potatismos, dressing 

Torsdag 03/04 
Cowboysoppa med bönor, bröd, mjukost 
Husets soppa, bröd, mjukost 

Fredag 04/04 
Morotens dag, Lasagnette med morot & köttfärs 
Lasagenette med morot & linser 

Vecka 15 
Måndag 07/04 
Pannbiff, kokt potatis, grönpepparsås, vinbärsgéle 
Vegobiff, kokt potatis, grönpepparsås, vinbärsgéle 

Tisdag 08/04 
Elevens val av soppa, bröd, färskost 
Husets soppa, bröd, färskost 

Onsdag 09/04 
Fisk i kokoscurry, bulgur 
Grönsaksgratäng kokoscurry, bulgur 

Torsdag 10/04 
Påsklunch, Stekt kycklinglårfilé, rostad potatis, dragonsås 
Vårrulle, rostad potatis, dragonsås 

Fredag 11/04 
Kockens val 
Kockens gröna val 

Vecka 16 Påsklov 
 

 
 
Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


